

致：各中學校長

2022/23 學年於中五級開辦的應用學習課程（2022-24 年度；2024 年香港中學文憑考試）：
於平日以模式一加開的班別
授課安排及報名日期
（不適用於 2021/22 學年提早於中四級開辦的應用學習課程）

2022/23 學年於中五級以模式一開辦的應用學習課程（2022-24 年度；2024 年香港中學文憑考試），課堂一般安排於星期六進行，有關課程一覽表已於 2021 年 10 月 25 日透過教育局通函第 118/2021 號向學校公布。報名日期為 2022 年 2 月 22 至 4 月 12 日。為配合學校的需要，就以上部分課程，課程提供機構計劃於平日（即星期一至五）以模式一加開班別。加開班別之授課安排，可參閱附件。

如貴校學生有意報讀，請學校於 2022 年 4 月 12 日或之前透過網上校管系統的「應用學習模組」提交申請。

請注意，課程提供機構會因應情況（例如個別課程的報讀學生人數）確定最終能否開辦該班別。

如有關報讀程序或網上校管系統方面的查詢，請分別與應用學習組（電話：3698 3186）或負責貴校網上校管系統的學校聯絡主任聯絡（學校聯絡主任名單及聯絡資料可於以下網址下載：
<https://cdr.websams.edb.gov.hk/%E8%81%AF%E7%B5%A1%E6%88%91%E5%80%91/>）

教育局課程發展處
應用學習組

To: Secondary School Principals

**Applied Learning Courses offered at Secondary 5 in the 2022/23 School Year
(2022-24 Cohort; 2024 HKDSE):
Additional Classes in Mode 1 on Weekdays
Class Arrangements and Application Period
(Not applicable to the early commencement of ApL courses at Secondary 4
in the 2021/22 school year)**

Applied Learning (ApL) courses offered at Secondary 5 in the 2022/23 School Year (2022-24 Cohort; 2024 HKDSE) in Mode 1 are usually conducted on Saturdays. The course list has been announced to schools via the Education Bureau Circular Memorandum No. 118/2021 on 25 October 2021. The application period is from 22 February to 12 April 2022. To meet the needs of schools, course providers (CPs) are planning to offer additional classes in Mode 1 on weekdays (i.e. Mondays to Fridays) for some of the above courses. Please refer to the Appendix for the class arrangements of these additional classes.

If your students intend to take these classes, schools should submit the applications via the “ApL Module” in the WebSAMS on or before 12 April 2022.

Please note that subject to the specific circumstances of each course (e.g. the number of applicants), the CP has the discretion to make the final decision on whether or not the class will be offered.

For enquiries about application procedures and the WebSAMS, please contact the Applied Learning Section at 3698 3186 and your school liaison officer of WebSAMS respectively (List of names and contact information of the school liaison officers can be downloaded at <https://cdr.websams.edb.gov.hk/%E8%81%AF%E7%B5%A1%E6%88%91%E5%80%91/>)

Applied Learning Section
Curriculum Development Institute
Education Bureau